

聖堂報告
常年期第三主日
25/1/2026

1. 本主日各台彌撒須舉行第二次募捐，所得款項以支持教宗履行對普世教會之各項服務。

宗座對本港教區以往給予的經濟上的支持深表謝意，但鑑於支出龐大，籲請本港信眾作出更慷慨的捐獻。

2. 2025年十二月份聖堂- 收入與支出報告如下：

收入：\$ 178,924 支出：\$ 202,640 負數：\$ 23,716

另外，西南九龍總鐸區於2025年12月12日於本堂為「大埔宏福苑五級火災」舉行特別彌撒，當晚捐獻共收得\$37,950元，已全數交「香港明愛」。

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

3. 本堂「納爵納福耆英薈」將於2月11日（星期三）中午12:30舉行「耆英納福團年飯」。內容包括：納福團年飯、馬到福包、龍馬精神送獎品等，歡迎本堂「耆英薈成員或非成員參與」；並可帶同非教友耆英參與。耆英薈成員收費每位20元；非成員每位40元。名額有限，報名額滿即止。

4. 為增進教友靈修生活的成長，聖依納爵小堂將舉辦「靈修生活的傳承與分享聚會」。詳情如下：

日期: 2026年1月25日（本主日）

主題：透過與耶穌一起的分辨，寬恕及療癒我們內心的創傷。

語言：英語 講者: 方進德神父（耶穌會）

時間: 下午二時半至四時半

日期: 2026年2月1日（主日）

主題：聖依納爵的生活如何契合在我們的生活中

語言：普通話 講者: 方進德神父（耶穌會）

時間: 下午二時半至四時半

日期：2026年3月15日（主日）

主題: 古今交融——「希望的傳承者」 語言: 廣東話

講者: 呂煥卿修女（沙爾德聖保祿女修會）

時間: 下午二時半至四時半

歡迎各位弟兄姊妹參與，幫助靈修生活的成長。

5. 本堂現正派發「天主教教友總會」福傳利是封及揮春對聯等；教友可到聖堂正門索取。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電2359 4407查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement

Third Sunday in Ordinary Time

25th January 2026

1. A second collection will be taken today during all public masses to support the Holy Father in his many services to the universal Church.

The Holy See deeply appreciates the financial contributions from our Diocese in the past but is seeking even more generous support from us due to its significant expenses. Please consider showing your generosity.

2. The financial report for our Chapel for December 2025 is as follows:

Income: \$178,924

Expenses: \$202,640

Deficit: \$23,716

Additionally, the Southwest Kowloon Deanery held a special Mass at our Chapel on December 12, 2025, in response to the "Level 5 Fire at Hung Fook Court, Tai Po." Donations totalling HK\$37,950 were raised that evening, and the amount received have been fully donated to Caritas Hong Kong. Thank you for your continued support.

3. Our Chapel's "Senior Group" will host a "Lunar New Year Thanksgiving Lunch for the Elderly" on Wednesday, February 11th, at 12:30 PM. The event will feature a Thanksgiving Lunch, lucky bags, and prizes. All members and non-members of the "Senior Group" are welcome to attend, and they may also bring elderly guests who are not parishioners. The fee is \$20 per person for members of the "Senior Group" and \$40 per person for non-members. Please note that spaces are limited, and registration will close once full.

4. Our Chapel will host a program titled "**Spiritual Life Sharing Gathering**" for English-speaking parishioners. The gathering will focus on the topic of forgiveness and the healing of our inner wounds through discernment with Jesus. The event will be conducted in English and will feature speaker **Fr. Fernandes Elton L. S.J.** Join us today from 2:30 p.m. to 4:30 p.m. and help in the growth of your spiritual life.

5. Chinese New Year couplets and red packets, printed by the HK Central Council of Catholic Laity, are now available for collection. If you are interested, please pick them up at the main entrance of our chapel.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!

聖依納爵小堂 - 收支報告
St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

(2025年 Year / 2月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	144,904 -		
教友奉獻 Donation from Church members	32,740 -		
公教報 KKP, Sunday Examine	1,280 -	1,848 -	
借用場地 Booking Classrooms		826 -	
司鐸津貼 Allowance for Priests		22,000 -	
司鐸謝金 Surplus for Priests		12,200 -	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff / Helpers		9,580 -	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation		7,012 -	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		4,240 -	
文具/郵資 Stationery/Stamp		3,464 -	
禮儀用品 Articles for Liturgical		5,597 -	
什項 Miscellaneous		7,615 -	
維修及保養 Repairs & Maintenance		1,326 -	
* 走廊維修工程 * Corridor Repair Project		118,000 -	
* 聖誕佈置 * Christmas Decoration		1,960 -	
* 實物會 * Material Fair		5,029 -	
* 員工保險 * Employee Insurance		1,943 -	負數
總數 Total	178,924 -	202,640 -	23,716 -

SA
11/1/2025